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澳門大學學生會 

第 4/2018 號選舉委員會通告 

 

第二十一屆澳門大學學生會領導機關選舉提名期之延長 

  由於颱風「山竹」來襲，隨著澳門大學於九月十七日打風停課的原因，原定於九月十九

日結束的提名期將會延期至九月二十日結束。而其他有關日程將會延後處理，處理如下： 

9 月 10 日至 9 月 20

日 

接受參選組別提名，並提交政綱、宣傳計劃

及其所用物資 
參選組別代理人 

 

不遲於 9 月 10 日 公佈具選舉權之會員人數 選舉委員會  

9 月 21 至 9 月 23 日 對被提名的組別的可接納性審查 選舉委員會  

不遲於 9 月 24 日 公佈可接納的參選組別名單 選舉委員會  

 

  特此通告 

第二十一屆澳門大學學生會 

選舉委員會 

主席 

 

 

 

___________________________________ 

蕭正弘 

二零一八年九月十七日 
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University of Macau Students’ Union 

Notice of Election Committee No. 4/2018 

 

Postponement of Acceptance of nominations of candidates of 

 the Election of 21st Management Board of UMSU 

Due to the influence of typhoon “Mangkhut”, the nomination period has been extended 

and new date has been scheduled on 19th until 20th of September, in corresponding to the 

suspension of classes of the University of Macau on September 17. Consequently, the other 

related schedules will be postponed and processed as follows: 

 

10th Sep. – 20th Sep. Acceptance of nominations of candidates, submission of 

political platform, promotion plan and materials used 

Deputy of candidates 

Until 10th Sep. Announcement of the number of members with suffrage EC 

21st Sep. – 23rd Sep. Verification of the admissibility of nominated candidates  EC 

Until 24th Sep.  Release the result of verification EC 

 

Chairman of 21st Election Committee of 

UMSU  

 
 

 

___________________________________ 

Sio Cheng Wang 

17/09/2018 

 

 

The Chinese version shall prevail. 


